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Prima voortgangsverslagje.
In rood kleine aanvulling, met bijlage.

Met vriendelijke groet,

RIVM Postbus 1 | 3720 BA
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Subject: aangepast concept

Graag informeren wij jou over de voortgang van de openstaande kwesties.

1355538

¢ De juridische toetsing op de grondslag voor verwerken van het BSN t.b.v. het messagelog. Vooralsnog zijn

wij van mening dat hier geen goede juridische grondslag voor bestaat en dat we daarmee dus t.a.v. de AVG

niet compliant zijn. Deze preventieve maatregel dient dan ook aangepast te worden. Hier wordt momenteel

actie op gezet zoals beschreven in het acceptatieformulier (aangehecht).
« de verwerking van persoonsgegevens uit het BRP op mijn.rivm.nl ‘Clientenportaal’ zonder dat die personen

een vaccinatie(oproep) hebben willen we aanpassen waarbij pas na uitnodiging deze personen zichtbaar zijn.
De praktische implicaties worden in beeld gebracht en maandag vindt hier nader overleg over plaats.
« de verwerking van persoonsgegevens uit het BRP op mijn.rivm.nl ‘Clientenportaal’ zonder dat die personen

een vaccinatie(oproep) zullen ontvangen, jongeren onder de 18 jaar, willen wij stoppen. De praktische

implicaties worden in beeld gebracht en maandag vindt hier nader overleg over plaats.
* Ten slotte is het goed te vermelden dat we vanmiddag samen met communicatie afwegen of er een

algemene reactie moet komen, via een persbericht, het clientenportaal of anderszins, over de binnengekomen
verzoeken en de acties die we hierop ondernemen, om te vermijden dat dit een publicitair probleem wordt.

Insteek is daarnaast dat de verzoekkers een bericht ontvangen waarin wij hen uitleggen dat wij over BRP

gegevens beschikken en geen medische gegevens en dat hun verzoek ontvangen is en on behandeling zal

worden genomen. Dat we daar een termijn voor hebben en gezien de grote hoeveelheid verzoeken dit enige

tijd zal vragen. Dit om te voorkomen dat diverse kanalen benaderd worden met vragen.

Met vriendelijke groet,


